
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 5. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 965

Mener ministeren, at lovgivningen om import af farligt affald skal tolkes, som

den er blevet tolket i forbindelse med importen af de to udenlandske platforme

til Frederikshavn, hvor beslutningen om skrotning i det ene tilfælde først blev

taget efter boreplatformen entrerede dansk farvand? Hvis det er tilfældet, vil

ministeren da redegøre for, i hvilke andre situationer reglerne om import af

farligt affald kan omgås ved først at klassificere det som affald efter importen

til Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk

og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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